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Abstract (en)
The door handle has housing (6) in which an antenna coil (10) is arranged. The antenna coil is provided for sending an alarm signal to a mobile
identification (ID) transmitter. The antenna coil is arranged with a protective sheath accommodated in the housing. An elongated portion made of
metallic material is arranged as trimmer material (11) from the antenna coil in the housing in order to influence the transmission characteristic of the
antenna coil, by which the trimmer material is isolated from the antenna coil.

Abstract (de)
Ein Kraftfahrzeugtürgriff (1) für ein Fahrzeug, welches ein drahtloses Zugangssystem (keyless-entry) aufweist. Der Kraftfahrzeugtürgriff hat ein
Gehäuse (6) und eine in dem Gehäuse aufgenommene Antennenspule (10). Die Antennenspule ist zum Aussenden eines Wecksignals an einen
mobilen ID-Geber ausgebildet. Die Antennenspule ist in dem Gehäuse in einer Schutzummantelung aufgenommen. Ein langgestreckter Abschnitt
aus einem metallischen Material ist als Trimmermaterial (11) beabstandet zu der Antennenspule im Gehäuse des Kraftfahrzeugtürgriffs angeordnet,
um die Sendecharakteristik der Antenne zu beeinflussen, wobei das Trimmermaterial galvanisch getrennt von der Sendespule (10) ist.
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